
  

 

       
SREDNJA ŠKOLA ZVANE ČRNJE ROVINJ 
SCUOLA MEDIA SUPERIORE “ZVANE ČRNJA” ROVIGNO 
 
ŠKOLSKI ODBOR 
 
KLASA: 007-04/22-03/13 
URBROJ: 2171-08-09-22-2 
 
Rovinj-Rovigno, 30. rujna 2022.   
   
 
 

Z A P I S N I K 

27. sjednice Školskog odbora  
održane dana 30. rujna 2022. godine s početkom u  12:00  sati 

 
NAZOČNI: Dražen Domitrović, Silva Pokrajac, Iva Ivanković, Dragan Poropat i Eduard Folo te 
ravnateljica Ingrid Sau.  
 
IZOČNI:  Matteo Sošić i Valentina Orbanić.   
 
Predsjedavatelj sjednice je predsjednik školskog odbora Dražen Domitrović, koji je pozdravio 
prisutne članove i konstatirao da je prisutna većina članova za donošenje pravovaljanih odluka. 
Za zapisničara se određuje Iva Ivanković. 
Predsjednik Školskog odbora predložio je sljedeći: 
 

D n e v n i  red: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 26. sjednice Školskog odbora, 

2. Verifikacija mandata jednog člana iz reda roditelja u Školski odbor, 

3. Usvajanje Izvješća o realizaciji godišnjeg plana i programa za školsku godinu 
2021./2022.   (ravnateljica)  

4. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventinih programa te mjerama poduzetim 
u cilju zaštite prava učenika za šk.god. 2021./2022. 

5. Usvajanje Godišnjeg plana i programa rada za školsku godinu 2022./2023.   
(ravnateljica)  

6. Usvajanje Školskog kurikuluma za školsku godinu 2022./2023. (ravnateljica) 

7. Informacija o provedenim natječajima za zapošljavanje: 
a) NASTAVNIK / ICA INFORMATIKE M/Ž, neodređeno nepuno radno vrijeme – 34 

sati rada tjedno, s radom u sjedištu škole - 1 IZVRŠITELJ/ICA 
b) NASTAVNIK / ICA MATEMATIKE M/Ž, određeno nepuno radno vrijeme – 20 sati 

rada tjedno, s radom u sjedištu škole - 1 IZVRŠITELJ/ICA 

8. Usvajanje nacrta Ugovora o korištenju sportske dvorane ‘’Gimnasium’’, bazena i 
vanjskih terena u Rovinju 

9. Razno 
 
 Jednoglasno je prihvaćen dnevni red. 

 
 
 
 
 
 
 



Ad 1. 
 

Članovima Školskog odbora je kao materijal uz poziv za sjednicu dostavljen Zapisnik sa 
prethodne 26. sjednice Školskog odbora. Prisutni članovi na dostavljeni zapisnik nisu imali 
primjedbi. 
 
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 26. sjednice Školskog odbora. 
 
 
Ad 2. 
 
Na sjednici Vijeća roditelja održanoj 29.9.2022. za  člana Školskog odbora iz reda Vijeća 
roditelja izglasan  je gospodin Eduard Folo. 
 
Jednoglasno je donesena odluka o verifikaciji  mandata za novog člana Školskog odbora iz 
reda Vijeća roditelja. 
 
 
Ad 3. 
 
Članovima Školskog odbora je kao materijal uz poziv za sjednicu dostavljeno Izvješće o 
realizaciji godišnjeg plana i programa za školsku godinu 2021./2022. (dalje u tekstu: Izvješće). 
 
Ravnateljica Ingrid Sau je prisutnim članovima predstavila Izvješće. Pitanja i primjedbi na 
Izvješće nije bilo. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno donose  
 

O D L U K U 
 

I. Usvaja se Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa za školsku godinu 
2021./2022. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore „Zvane Črnja“ 
Rovigno. 
 

II. Usvaja se Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 
poduzetim u cilju zaštite prava učenika za šk.god. 2021./2022. 

 
III. Izvješća iz točke 1. i točke 2.  ove Odluke nalazi se u privitku ove Odluke i čini njezin 

sastavni dio. 
 

 
Ad 4. 
 
Članovima Školskog odbora je kao materijal uz poziv za sjednicu dostavljeno Izvješće o stanju 
sigurnosti, provođenju preventinih programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite prava 
učenika za šk.god. 2021./2022. (dalje u tekstu: Izvješće). 
 
Ravnateljica Ingrid Sau je prisutnim članovima predstavila Izvješće. Pitanja i primjedbi na 
Izvješće nije bilo. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno donose  
 
 
 
 
 



  

 

O D L U K U 
 

I. Usvaja se Izvješće o realizaciji godišnjeg plana i programa za školsku godinu 
2021./2022. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore „Zvane Črnja“ 
Rovigno. 

II. Usvaja se Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 
poduzetim u cilju zaštite prava učenika za šk.god. 2021./2022. 

 
III. Izvješća iz točke 1. i točke 2.  ove Odluke nalazi se u privitku ove Odluke i čini njezin 

sastavni dio. 
 
 

Ad 5. 

 

Članovima Školskog odbora je kao materijal uz poziv za sjednicu dostavljen Godišnji plan i 
program rada za školsku godinu 2022./2023. (dalje u tekstu: Godišnji plan i program rada). 
 
Ravnateljica Ingrid Sau je prisutnim članovima predstavila Godišnji plan i program rada.  
 
Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na predstavljen Godišnji plan i program rada. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno donose  
 
 

O D L U K U 
 

I. Usvaja se i donosi Godišnji plan i program rada za školsku godinu 2022./2023. Srednje 
škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno. 
 

II. Godišnji plan i program rada  iz točke I. ove Odluke nalazi se u privitku ove Odluke i 
čini njezin sastavni dio. 

 
III. Godišnji plan i program rada iz točke I. ove odluke objavljuje se na mrežnim stranicama 

škole. 
 
 
Ad. 6 
 
Članovima Školskog odbora je kao materijal uz poziv za sjednicu dostavljen Školski kurikulum 
za školsku godinu 2022./2023. (dalje u tekstu: Školski kurikulum). 
 
Ravnateljica Ingrid Sau je prisutnim članovima predstavila Školski kurikulum.  
 
Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na predstavljen Školski kurikulum. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno donose  
 
 

O D L U K U 
 

I. Usvaja se i donosi Školski kurikulum za školsku godinu 2022./2023. Srednje škole 
Zvane Črnje Rovinj – Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno. 
 

II. Školski kurikulum  iz točke I. ove Odluke nalazi se u privitku ove Odluke i čini njezin 
sastavni dio. 

III. Školski kurikulum iz točke I. ove odluke objavljuje se na mrežnim stranicama škole. 



Ad. 7 
 
Predsjednik Školskog odbora informirao je prisutne članove Školskog odbora o natječajima za 
zapošljavanje koji su bili raspisani u rujnu 2022. godine.  
 

-Predsjednik  navodi da nije pristigla niti jedna prijava za natječaj za zanivanje radnog 
odnosa NASTAVNIK / ICA MATEMATIKE M/Ž, određeno nepuno radno vrijeme – 20 sati rada 
tjedno, s radom u sjedištu škole - 1 IZVRŠITELJ/ICA 
 
- Predsjednik navodi da je na natječaj za zasnivanje radnog odnosa NASTAVNIK / ICA 
INFORMATIKE M/Ž, neodređeno nepuno radno vrijeme – 34 sati rada tjedno, s radom u 
sjedištu škole - 1 IZVRŠITELJ/ICA pristigla jedna prijava ali je kandidatkinja od prijave na 
natječaj odustala zbog zaposlenja u drugoj školi o čemu je izvijestila ravnateljicu. 
 
 
Ad. 8 
 
Ravnateljica Ingrid Sau obavještava prisutne članove Školskog odbora da škola svake godine 
potpisuje novi ugovor sa Valbruna sport d.o.o. o korištenju sportske dvorane ''Gimnasium'', 
bazena i vanjskih terena u Rovinju-Rovigno. Nadalje, navodi kako je sveukupan iznos 
najamnine za ovu školsku godinu nakon dugo vremena povećan (112.175,60 kn odnosno               
14.288,00  eura). 
 
Predsjednik Školskog odbora predložio je donošenje odluke o usvajanju nacrta ugovora. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno donose  
 

O D L U K U 
 

I. Usvaja se Nacrt Ugovora o korištenju sportske dvorane ‘’Gimnasium’’, bazena i 
vanjskih terena u Rovinju između Srednje škole Zvane Črnje Rovinj – Scuola media 
superiore „Zvane Črnja“ Rovigno i Valbruna sport d.o.o. –s.r.l. Rovinj-Rovigno. 
 

II. Predloženi Nacrt ugovora dostavlja se Upravnom odjelu za obrazovanje, sport i 
tehničku kulturu Istarske županije radi dobivanja suglasnosti. 

 
 
Ad 9. 
 
Ravnateljica je iznijela izvješće sa stručnog skupa ravnatelja koji je održan u periodu od 
20.9.2022.-22.9.2022. u kojem navodi da se radi na novim strukovnim kurikulumima koji bi 
trebali biti gotovi najranije za 2 godine. Prema najavama ideja je da se prve dvije godine 
obrazovanja sluša opća struka a nakon toga bi se učenici opredijelili za određene specifične 
module. Najavljuju se i promijene u načinu rada nastavnika u vidu rada na projektima, 
modularno ali sve još uvijek poprilično nejasno definirano te zaključuje da se takav način rada 
svakako treba najprije uskladiti sa Zakonom o radu. Zbog svega navedenog ističe da nama 
onda jedino preostaje predati zahtjev Ministarstvu za odobrenje upisa smjera komercijalist za 
iduću školsku godinu. 
 
Iva Ivanković navodi da, po njenom mišljenju, obzirom na to da nam  već dvije školske godine 
nije odobren upis smjera ekonomist postoji velika vjerojatnost da nam ni taj novi smjer 
komercijalist neće biti odobren jer spada u isto područje ekonomije te postavlja pitanje zbog 
čega ne bismo tražili upis u smjer hotelijerko turistički tehničar za koji već imamo rješenje 
Ministarstva i koji se ipak nalazi u području turizma i ugostiteljstva što je svakako potrebno 
našem Gradu. Ravnateljica navodi da i za taj smjer, hotelijersko turistički tehničar, trebamo 



  

 

nanovo tražiti odobrenje jer ga dugo godina nismo upisivali te da smjer komercijalist ima puno 
više sati struke od hotelijersko turističkog tehničara. 
 
Nakon provedene rasprave među svim prisutnim članovima Školskog odbora zaključak je da 
će ravnateljica ispuniti zahtjeve za oba smjera (komercijalist i hotelijersko turistički tehničar)  te 
poslati Ministarstvu do kraja listopada 2022. 
 
Iva Ivanković navodi da joj se gospodin koji ima u najmu školsku kantinu požalio da će ukoliko 
se situacija ne popravi morati izaći iz najma zbog velikih troškova a malog profita. Ravnateljica 
je istaknula da je najam školske kantine smanjen sa 4 500kn na 1 500kn te da gospodin već 
par mjeseci kasni s plaćanjem najamnine zbog čega su mu poslane opomene. Gospodin 
Eduard Folo postavlja pitanje kakve su cijene u kantini te  navodi da su one ključne u 
privlačenju učenika. Nakon provedene rasprave zaključak je da će se situacija detaljnije 
razmotriti po eventualnom pisanom dopisu najmoprimca Školskom odboru. 
 
 
Sjednica je zaključena u 12:40 sati 
 
 
 
 
 
ZAPISNIČAR:                                       PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA: 
Iva Ivanković                                               Dražen Domitrović 
   
 
 

          
 


